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Dagsorden

1. Nørrebro skolen (Søren og Ida (DKLAF))

NKK, DKLAF, og Nørrefælled skolen har været i samarbejde om en klatrevæg hos 
Nørrefælled skolen. NKK har adgang til klatrevæggen til sinebørnehold, og vi kan også  
se på at have adgang for andre NKK hold, dog er problemerne udelukkende 
børneproblemer.

Vi skal ansøge om adgang til væggen via kommunen sådan helt officielt, så vil vi få en 
kode vi kan give til vores trænerer så de kan få adgang til den. Vi kan benytte væggen 
efter efterårsferien.

Rutebygning på væggen er dedikeret til børne klatring og der har været rutebygger inde 
over indkøbet af greb.Der er en fed og sportslig serie af greb. 

Dette skal kunne fungere som en forlængelse af Nørrebro faciliteterne, de er ikke en 
erstatning. Det ville måske kunne tage noget af trykket I den travle vinter tid.

Bestyrelsen stemmer for at lade projektet gå videre. 

2. Ansættelseskontrakter og ny lovgivning
Der kommer  ny lovgninging om at registrere  timer, men det gør  ansatte allerede. 
Kommer på  Hjaltes opgaveliste at  gennemskue hvad der  ændres for os.

3. Ny head setter

Der skal være en med til at lave jobopslag og  tage til samtaler med Signe. Foretrukket 
vil være rutebygansvarlig. Karl vil gerne være med til  samtaler.

4. Brug af NKK væg til studie

Man må gerne spørge om lov til at bruge hallen til et studie. Dette studie omhandler at 
bruge klikker træning til at øve klatrebevægelser. Bestyrelsen er ok med dette studie, så 
længe det ikke er til gene for andre klatrere.



5. Liften fra lead-cup bananna bliver først fjernet tirsdag den 20. august, vi kunne i 
princippet godt bygge søndag og mandag efter konkurrencen. Har vi lyst til at fylde 
ekstra på?

Signe: vi skal måske tænke på hvad der blev stemt igennem til GF så vi holder os inde 
for de retningslinjer. 
Josef: Smider lige refferat fra GF: “Beslutning Der blev stemt om, hvorvidt der skulle 
være én reset og to årlige rutebygninger (11 stemmer) eller én reset om året og 
rutebygning i august med efterfølgende justering i marts (14 stemmer). Det blev dermed 
vedtaget at øge det økonomiske råderum til BaNanna ved at have én reset og to årlige 
rutebygninger.”

Nogle rutebyggere er umiddelbart friske. Det er en fin mulighed for at opfylde hvad der 
blev stemt igennem til generalforsamlingen. Det stemmes enstemmigt igennem, at hvis 
det kan lade sig gøre ift mandskraft, så bruger vi pengene.

6. Klubture

Nogle medlemmer har planlagt en tur til Spanien i november. Arrangørerne planlægger 
ikke madbudget eller overnatning for deltagerne. Der står pt. ikke noget i tur-proceduren 
om, hvor meget planlægning der skal til, for at få de 300 kr for turen. 

Der er et  minimum af planlægning for ture langt væk, og denne tur lever ikke op til det. 
Turen kan heller ikke få de 100 kr for de små klubture, da denne tur kræver mere 
planlægning ift overnatning og transport til crags end fx en Kjuge- eller Kullen-tur, og 
medlemmer vil ikke have nemt ved at tage med alene, især hvis de er nye 
medlemmer/klatrere. 

En klubtur har nogle fællesudgifter og faciliteres af nogen, og der skal kunne meldes sig 
til på hjemmesiden. En klubtur kræver at man kan tilmelde sig til et event på 
hjemmesiden, og der er skal dannes et overblik over, hvor mange der kommer afsted. 

Ånden af klubture er at styrke fællesskabet. Det skal være tydeligt, at man tager på turen 
som samlet NKK flok.

Der skal være et intromøde til store klubture, hvilket var planen for turen, der har 
promptet dette punkt.

Dette tilføjes til procduren for ture:

- Store klubture skal have fælles overnatning
- Store klubture skal have madplaner og facilitere, at der er transport til alle



- Man skal kunne tilmelde sig et event på hjemmesiden

7. Instruktørkorpsets rolle og ansvar
○ sikkerhed og kontrol på bananna.

■ skal vi bede kommunen om nye, flere, bedre skilte, der forklarer mere om 
NKK, sikkerhedsstandarder, krav til medlemmer? 

■ Der er observeret, at der sikres og klatres usikkert på BaNanna. Skal 
instruktørerne opfordres til at tale til dem, som sikrer usikkert? 

■ Skilte der står at der skal være en kultur for at kunne få sin selvtillid 
hugget i stykker hvis man klatrer og sikrer usikkert. 

○ noget a la kickstart på bananna i sommeren?
○ uddannelser - vil vi gerne uddanne flere I3, evt. ifb. med Amager Nordvæg? Og 

vil vi også uddanne klippeinstruktører, evt. ifb. med klubture o.lign.?  Tages til 
næste møde.

○ loft for godtgørelse - kunne evt. overskud af godtgørelse bruges på 
videreuddannelse? Tages til næste møde.

Der skal laves QR code til betaling ved banana og nye taktile skilte (så man kan 
læse dem på trods af graffiti. Casper Schrankenmüller ville vist stå for det og kan 
få godtgørelse for det.

Vi vil skaffe BaNanna nøgleringe som signalerer at man er godkendt til bruge 
BaNanna.(Nillie og Thomas)

Bestyrelsen stemmer for at der kan være et BaNanna kickstart, en samtale der 
tages på slack med instruktørerne. Man får godtgørelse og penge tilbage for 
snacks. 

8.  Betaler NKK eller DKLAF for strip før lead-cup? Hvis DKLAF betaler skal det så gøres 
via et frivillig arrangement?

Vi bliver nødt til at finde ud af, hvilken aftale der er indgået. DKLAF har sagt til Josef at 
det ikke er aftalt. Josef beder Signe om at se på det. 

9. Nogle af medlemmer føler, at man kun kan bidrage til klubben hvis man er en god 
klatrer, i hvilket omfang er det sandt? Tages til næste møde


